

全程无购物
NO SHOPPING

9天7晚

伊春号

Yichun Luxury Rail Journey

豪华观光列车之旅

哈尔滨 - 桃山 - 伊春 Harbin • Taoshan • Yichun Discovery



开往森林里的家
一起走过山里醉美秋色~

DEP DATE 出发日期

27 OCT 2026

SINGLE
单人间

\$3988

TWIN/TRIPLE
双/三人间

\$3288

CWB
孩童占床

\$2988

CNB
孩童无床

\$2688

AIRPORT TAX
机场税

\$200

行程亮点

轻奢复古观光旅游列车: 沉浸于“上车休闲观景, 下车畅玩入住”

特色车厢: 体验“一票游五洲, 天天新场景”的火车旅游新方式

美食菜品: 专业厨师团队根据时令严选山野时珍, 以创意匠心、现场烹制独一无二的“山珍融合菜”

文娱体验与养生: 摇滚乐队驻场演出、非遗手工漆扇制作、茶艺品鉴以及健康使者伴随游客出行

01 新加坡 ✈️ 广州 ✈️ 哈尔滨 Singapore ✈️ Guangzhou ✈️ Harbin

✦ FLIGHT DETAILS:

27OCT SIN-CAN CZ8490 0355-0755

27OCT CAN-HRB CZ3913 1035-1455

抵达哈尔滨后专车接送前往酒店。办理入住后自由休息, 轻松开启旅程。

Arrive in Harbin and enjoy a smooth transfer to your luxury hotel. The evening is yours to relax and settle in.

✦ 5* 哈尔滨会展中心希尔顿酒店或同级

5* Hilton Harbin Exhibition Center or similar

02 哈尔滨 Harbin

早餐 B | 午餐 L | 晚餐 D

早餐后游览哈尔滨地标 - 圣索菲亚大教堂广场和中央大街, 品尝地道冰淇淋与俄式面包 - 晚餐后走进梦幻冰雪馆, 感受冰雪艺术的魅力。

Explore Harbin's signature landmark, from St. Sophia Cathedral to Central Street, sample local treats like the ice lolly and Russian bread. Enjoy your flavourful dinner and step into the magical Dream Ice & Snow Hall.

✦ 5* 哈尔滨会展中心希尔顿酒店或同级

5* Hilton Harbin Exhibition Center or similar

03 哈尔滨 - 桃山 Harbin - Taoshan

早餐 B | 午餐 L | 晚餐 D

搭乘伊春号森林观光列车, 欣赏沿途风光, 体验车上娱乐与特色餐食 - 抵达桃山后入住温泉度假酒店, 欢迎晚宴后在山地里欣赏无人机表演。

Board Yichun Luxury Scenic Train and enjoy onboard entertainment and a curated dining experience as you travel into forested landscapes. Arrive in TaoShan and unwind at a tranquil hot spring resort. After a welcome dinner, enjoy a drone show in the mountains.

✦ 桃山逍遥八仙湖温泉度假酒店或同级

Taoshan Xiaoyao Baxian Lake Hot Springs or similar



新雅旅游

SINGATOUR PTE LTD

101 Upper Cross Street #B1-16 People's Park Centre S058357



8858 6778

6323 4556



LICENSE NO.:

TA01285

@singatour.sg

singatour.com



鄂伦族主题篝火派对



金山鹿苑



挖人参体验



唤鸟活动

04 桃山 - 金山屯 - 伊春 Taoshan - Jinshantun - Yichun

早餐 B | 午餐 L | 晚餐 D

餐后前往九峰山游览过后前往金山鹿苑参观 - 午餐后第二次登上伊春号前往伊春, 夜晚以鄂伦族主题篝火与民族服饰联欢派对, 为一天画上精彩句点。

After breakfast, visit **Jiufeng Mountain**, followed by a visit to **Jinshan Deer Park**. After lunch, board the **Yichun Train** for the 2nd time to Yichun. The day concludes with an **Oroqen ethnic bonfire and ethnic costume party** in the evening.

4* 伊春悦南山度假酒店或同级

4* Yichun Yuenanshan Resort Hotel or similar

05 伊春 - 汤旺河 Yichun - Tangwang River

早餐 B | 午餐 L | 晚餐 D

清晨漫步伊春早市, 亲身体验挖人参的活动, 顺便了解白桦文化与木雕工艺 - 然后带着期待的心情第三次登上伊春号, 品尝美食盲盒午餐 - 抵达汤旺河后, 游览九鑫酒窖和享用山林风味晚宴。

We stroll through the Yichun market in the early morning, participate in a **hands-on ginseng digging activity**, and learn about birch tree culture and wood carving craftsmanship. Then we board the **Yichun train** for the 3rd time to enjoy **omakase lunch**. The evening features a wine cellar visit and **mountain delicacy banquet at TangWang River**.

汤旺河九鑫度假酒店或同级

Tangwanghe Jiuxin Resort or similar

06 汤旺河 Tangwang River

早餐 B | 午餐 L | 晚餐 D

早餐后前往汤旺河林海石国家森林公园唤鸟, 漫步森林栈道 - 午餐后游览中俄界碑, 远眺俄罗斯 - 参观边民农贸交易市场 - 夜晚举行欢送晚宴并欣赏文化表演。

Morning head to **TangWang River Linhaishi National Forest Park** for a birdwatching and stroll along the forest boardwalk. After lunch, visit the **Sino-Russian border market** and enjoy a **distant view of Russia**. Visit the **border residents' farmers' market**. In the evening, enjoy a **farewell dinner with cultural performance**.

汤旺河九鑫度假酒店或同级

Tangwanghe Jiuxin Resort or similar



汤旺河林海石国家森林公园

07 汤旺河 - 哈尔滨 Tangwang River - Harbin

早餐 B | 午餐 L | 晚餐 D

游览上甘岭溪水国家森林公园, 感受原始森林的静之美 - 随后第四次登上伊春号返回哈尔滨。

Walk through the pristine landscapes of **Shangganling Xishui National Forest Park** then board the **Yichun train** for the 4th time to return to Harbin.

5* 哈尔滨松北香格里拉酒店或同级
5* Shangri-La Songbei or similar

08 哈尔滨 广州 新加坡 Harbin Guangzhou Singapore

早餐 B | 机上用餐 MOB

早餐后自由活动。根据航班时间送机, 结束北国森林列车之旅。

Enjoy a relaxed morning before your transfer to the airport, concluding your journey through northern China. Flight back home.

✦ FLIGHT DETAILS:

03NOV HRB-CAN CZ3616 1315-1805

03NOV CAN-SIN CZ8489 2240-0250+1

09 抵达新加坡 ARRIVAL SINGAPORE

抵达温暖家园。 Home Sweet Home.



上甘岭溪水国家森林公园

配套包含:

- ✓ 南方航空往返机票 (含7公斤手提行李 + 23公斤托运行李)
- ✓ 行程所列的住宿、交通、行程及餐饮
- ✓ 中文导游

PACKAGE INCLUDES:

- ✓ Roundtrip air ticket via China Southern airline with 7kg hand-carry + 23kg check-in bag/1 pcs
- ✓ Accommodation, transportation, tour & meals as per itinerary
- ✓ Chinese-Speaking Tour Guide

配套不包含:

- ✗ 机场税 @ \$200/人 (预订时支付)
- ✗ 导游以及司机小费 @ \$50/人 (预订时支付)
- ✗ 旅游保险、签证费 (如有) ✗ 领队 (如有) \$45/人

PACKAGE EXCLUDE:

- ✗ Airport Tax @ \$200/pax (Pay upon booking)
- ✗ Tour Guide & Driver Tips @ \$50/pax (Pay upon booking)
- ✗ Travel Insurance, Visa fees if any
- ✗ Tour Leader fee \$45 (if any)

040826

注意: 顺序/行程、膳食、航班详情可能会更改, 恕不另行通知

NOTE: SEQUENCE OF/ITINERARY, MEALS, FLIGHT DETAILS MAY CHANGE WITHOUT PRIOR NOTICE



新雅旅游

SINGATOUR PTE LTD

101 Upper Cross Street #B1-16 People's Park Centre S058357



8858 6778

6323 4556



LICENSE NO.:

TA01285

@singatour.sg

singatour.com